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ZAPISNIK SA 37. REDOVNE - IZVJEŠTAJNE SKUPŠTINE  

HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA  

 
Redovna – izvještajna 37. Skupština HMS-a održana je u subotu 25.03.2023. godine u dvorani 

Advanta  Hotela Aristos, Ulica Cebini 33, Buzin, Zagreb,  s početkom u 1100 sati. 

 

Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa : 

 

1. BMW MK ZAGREB – zastupnik Stjepko Varga 

2. MK BEDEKOVČINA -  zastupnik Marinko Hranić 

3. URPMS BIG BIKE RACING – zastupnica  opunomoćenik Mirela  Jagodić 

4. MK BROD – zastupnik Miro Matković 

5. CLASSIC RACING – zastupnik Igor Bošković 

6. MCK JASKA – zastupnik opunomoćenik Mladen Čop 

7. MK KELAVA 97  - zastupnik opunomoćenik Matija Kelava 

8. MK KRAŠIĆ – zastupnik opunomoćenik Josip Penić 

9. MK KRIŽEVCI – zastupnik Stjepan Peršin 

10. MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Danijel Hatežić 

11. MOTO SUCI PGŽ – zastupnik Ivan Pogorilić 

12. MK MX ŠIPEK – zastupnik opunomoćenik Tomislav Hrdelja 

13. ŠK 1. HMK ZAGREB – zastupnik Miro Papec 

14. MK PAKRAC LIPIK – zastupnik Marko Straga 

15. MK PODSUSED – zastupnik Zdravko Pric 

16. SMK SAVSKI MAROF – zastupnik Zoran Mioč 

17. MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Marko Marović 

18. MK VIŠKOVCI – zastupnik Ivan Došen 

19. MŠD ZABOK – zastupnik Srećko Margetić 

20. MZ ZAGREBAČKE ŽUPANIJE – zastupnica Danica Marović 

21. MCK 97 – zastupnik Miljenko Pernar 

22. KOMISIJA SPORTAŠA – zastupnik Dragutin Marović 

23. KOMISIJA SPORTAŠA – zastupnik Nenad Jagodić 

Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Arbanasi, Zadar 
2) MK Azalea,  Zadar 
3) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb 
4) MK Bjelovar – zastupnik Damir Cvjetičanin 
5) MKK Calderiva, Vodnjan 
6) MCK Cetina, Grab 
7) MK Docdyno, Vinkovici, zastupnik Zdravko Petričević 
8) MK Gear, Tar, zastupnik Ivan Barbić 
9) OTMK Karlovac, Karlovac 
10) MK Matulji Racing, Matulji, zastupnik Dean Grbac 
11) MK Metalni Racing Team, Goričan 
12) SK Milenium, Donji Kraljevec 
13) MK MX Ribnik, zastupnik Dino Car 
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14) HMK Otočac, Otočac 
15) MCK Petrinja, Petrinja 
16) EK Pinguente, Buzet 
17) MK Požega promet – zastupni Zlatko Jaroš 
18) MK Sokol – Požega (prisutan predsjednik NO Krešimir Pavelić) 
19) MCK Speed, Donji Miholjac 
20) MK Šmrika Racing Team, Kreljevica, zastupnik Matija Juriša 
21) MCK Zagreb, Zagreb 

 
Poslani pozivi redovnim članicama koje NISU platile godišnju članarinu do zadnjeg dana mjeseca 
veljače (čl. 24. Statuta): 

1) MK Bedenica, Bedenica 
2) MK Gajs Tim, Zagreb, zastupnik Ante Ivandić 
3) MK Gear, Tar 
4) MS Grada Zagreba, zastupnik Mladen Weingartner 
5) MK Gajs Tim, Sesvete 
6) MS Grip, Slavonski Brod 
7) MK Karas Team, Kloštar Podravski, zastupnik Antun Karas 
8) SMK Karlovac 
9) MCK Kvarner, Matulji 
10) MCK Nova Rača, zastupnik Romeo Pocrnić 
11) MK Popovača Team 
12) Moto i off road klub Sv. Ivan Zelina 

 
Poslani pozivi privremenim članicama – odazvali se: 
MCK Mala Gorica, Petrinja, Ivica Vlahovac 
 

Poslani pozivi privremenim članicama – NISU se odazvali: 

1) EK Malino, Oriovac 
2) MK Poskok, Slunj 
3) EK Čakovec 
4) SK Untamed, Zagreb 
5) MCK Štefanac,  
6) MK Di Lenardo Racing, Pula 
7) MK 1st Lap Racing Experience,  Kostrena 
8) EEN Liburnija 

 

Poslani pozivi novim članicama – odazvali se se: 

1) MK Blokada Racing Team Zagreb, Alesandro Boras i Igor Križanić 

Poslan pozivi novim članicamai  koje su  aplicirale za članstvo – NISU se odazvali: 

1) MK Kutina 

Ostali nazočni Skupštini: Renata Suchy,  glavni tajnik,  Ana Čop, tajnica 

Ad.1. Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gospodin 

Stjepan Peršin,  koji je pozdravio sve prisutne , zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku.  

Gospodin Peršin je pročitao dnevni red  i predložio da se takav dnevni red prihavati. 

Dnevni red je jednoglasno prihavćen i glasi: 
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Dnevni red 

1. Otvaranje Skupštine 
2. Izbor članova Komisije za verifikaciju (3 člana), zapisničara i ovjerovitelja zapisnika (2 člana) 
3. Izvješće Komisije za verifikaciju 
4. Verifikacija zapisnika s redovne programske Skupštine održane 17.12.2022. 

5. Članstvo 

5.1. Prijem novih članica 
5.2. Prijem iz privremenog u redovno članstvo 
5.3. Prestanak članstva 

6. Izvješća 
6.1.  o radu Skupštine i njenih tijela 
6.2.  o radu Odbora za sport 
6.3.  o radu Odbora za motociklizam 
6.4.  o prihodima i rashodima – izvršenju financijskog plana HMS-a za 2022. 

7. Izvješće Nadzornog odbora za 2022. godinu 
8. Izvješće Suda časti za 2022. godinu 
9. Rasprava po izvješćima i usvajanje 
10. Pitanja i prijedlozi 

 

Ad. 2.  Izbor Komisije za verifikaciju  (3 člana), zapisničara i ovjerovitelja (2 člana) 

Na prijedlog  predsjednika jednoglasno su prihvaćeni  prijedlozi: 

2.1. Verifikacijska komisija : Miro Papec, predsjednik , Zoran Mioč  i Dragutin Marović, članovi 

2.2. Zapisničar : Renata Suchy 

2.3. Dva ovjerovitelja zapisnika :  Miro Papec i Srećko Margetić 

 

Ad.3.  Izvješće verifikacijske komisije   

Gosp. Papec je izvjestio da od ukupno  44 članova i  članica HMS-a s pravom glasa  na Skupštini  je 

nazočno 21  članica s pravom glasa i dva  predstavnika Komisije sportaša,  što ukupno čini 23 glasa. 

Od toga za  7 redovnih članica  prisutni su opunomoćenici,  a za 16 članica prisutni su zastupnici. Kako 

je broj pristunih veći od 1/2  ukupno članica s pravom glasa, Skupština  može donositi pravovaljane 

odluke.  

Izvješće verifikacijske komisije jednoglasno je usvojeno. 

 

Ad.4. Verifikacija zapisnika s redovne plansko-programske Skupštine održane  17.12.2022. 

Zapisnik sa redovne plansko-programske Skupštine održane 17.12.2022. na Automotodromu Grobnik  

jednoglasno je usvojen.  

 

Ad.5. Prijem u članstvo i prestanak članstva u  HMS-u 
5.1. Gosp. Peršin je obavijestio da je Upravni odbor na svojoj 12 sjednici  održanoj  17.01.2023. te 

na svojoj 14. sjednici održanoj 07.03.2023. godine donio odluke temeljem članaka 17-24 

Statuta  kojima predlaže Skupštini HMS-a da u privremeno članstvo primi: 

1. Motociklistički klub „Blokada Racing Team Zagreb“ iz Zagreba, Hrašće Turopoljsko: Upisnina i 

članarina za 2023. godinu je plaćena.  

Prijem MK „Blokada Racing Team Zagreb“ iz Hrašća Turopoljskog, Zagreb u privremeno članstvo je 

jednoglasno usvojen. 

 

2. Motocross klub „Kutina“ iz Kutine 

Prijem MCK „Kutina“ iz Kutine u privremeno članstvo je jednoglasno usvojen. 
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5.2. Prijem članica u redovno članstvo iz privremenog – temljem članka 17. stavaka 3. i 4. nije bilo 

privremenih članica koje su stekle pravo na prijem u redovno članstvo između Skupštine 

održane 17.12.202. na Automotodromu Grobnik i ove Skupštine. 

Navedeno je Skupština jednoglasno usvojila.  

 

5.3. Temeljem članka 24 Statuta HMS-a nije bilo članica kojima prestaje članstvo (isključenje) ili su 

same to zatražilie. 

Navedeno je Skupština jednoglasno usvojila.  

 

Predstavnik MK „Blokada Racing Team Zagreb“ gosp. Krizmanić izvjestio je kratko o svojem klubu koji 

će biti aktivan u moto utrkama i zahvalio na prijamu u HMS.  

 

Ad.6.  Izvješća 

6.1. o radu Skupštine i njenih tijela 

Gosp. Peršin je izvjestio da je 2022. godina bila još jedna godina koja je dobrim dijelom bila pogođena 

pandemijom Corona virusa, kao i rata u Ukrajini, ali je sezona završila uspješno i zahvaljuje svima koji 

su na tomu doprinjeli.  Zahvalio je i Stjepku Vargi, predsjedniku BMW MK Zagreb za organizaciju 

pomoći prikupljanja i dostave opreme  Turskoj koja je pogođena velikim potresom. Istakao je važnost 

razgovora s lokalnim vlastima  kao i sa sponzorima. Važna je i suradnja s Hrvatskim olimpijskim 

odborom (HOO) i institucijama države. Zahvalio je, isto tako, Bjelovaru i Grobniku za organizaciju 

podjele nagrada po disciplinama kao i Križevcima za organizaciju Noći prvaka u siječnju 2023. 

Pisano izvješće gosp.  Peršina je u privitku ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

6.2. o radu Odbora za sport 

Gosp. Papec je izvjestio da je iza nas još jedna relativno uspješna natjecateljska  godina održana u 

dobrim dijelom na početku u pandemijskim  uvjetima. Naglasak je bio na povećanoj suradnji sa 

AAIMC.  

Pisano izvješće gosp. Papeca je u privitiku ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

6.3. o radu Odbora za motociklizam  

Gosp. Varga je izvjestio da je pisano izvješće u prilogu, bila je ovo prva godina nakon pandemisjkih 

kada se sve planirano održalo. Ove godine organizatori smo i Mototour of Races, touring događanja 

koji spaja sport i touring. Ove godine održava se tijekom speedway GP u D. Kraljevcu, lani je održano 

tijekom MotoGP u Misanu. Održan je HMS Touring kup i podijeljene nagrade, moli da se uključi što 

više klubova. Izvjestio je kratko i o akciji sakupljanja pomoći koju je preko FIM-a zatražio turski moto 

savez, a zamolili su za opremu za motocikliste koji su  angažirani na područuju potresa. Prošle godine 

g. Zvonko Jurić proglašen je i najboljim touring motociklilstom svijeta.  

Pisano izvješće gosp. Varge je u privitku ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

6.4. o prihodima i rashodima – izvršenje plana za 2022. 

Gđa Suchy je izvjestila  o  visini prihoda i rashoda za prošlu godinu te navela da je  izvješće o 

ostvarenju plana i usporedba s 2021. u kunama kao i druga priložena izvješća: Financijski izvještaj 

neprofitinih organizacija, Izvješat o prihodima i rashodima, Bilanca kao i bilješke uz navedna izvješća.  

Svi potrebni dokumenti dostavljeni su u FINA.  HOO je podmirio svoje obveze prema financijskom 

planu s HMS-om, ostaju obveze nekih klubova prema HMS-u koje su u većoj mjeri  smanjene. 

Podijeljene su sve nagrade, u 2023. je održana i Noć prvaka gdje su podijeljene nagrade prvacima za 

2020. i 2021. godinu kada svečanosti nisu mogle biti održane , te kako je uobičajeno  nagrade  za 

2022. godinu. 

 

Ad.7. Izvješće NO za 2022. godinu 

Gosp. Peršin sa žaljenjem obavještava o nedavnoj smrti gosp. Pavline, člana NO. Gosp. Pavelić , 

predsjednik  NO je izvjestio da je gosp. Pavlina sudjelovao u pripremi pisanog izvješća  koje je 

dostavljeno svim klubovima i koje je u materijalima za ovu Skupštinu.Nadzorni odbor je pratio 
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potrošnju novčanih sredstava tijekom godine, bitno je da novčana sredstva za iduću godinu nisu 

unaprijed utrošena. Nadzorni odbor nije zadovoljan poštovanjem svih zadanih pravilnika i akata, oko 

istog trebalo bi  poboljšati odnose s  klubovima.  Isto tako bi trebalo poraditi na na promicanju ovog 

što radimo i, dakako, trebali bi puno više uprihoditi od onog što je sada.  

 

Ad.8. Izvješće Suda časti za 2022. godinu 

Gosp. Čop je izvjestio da Sud časti radi u sastavu  Mladen Čop, Ivo Pogorilić i Josip Rajaković te da 

tijekom prošle godine nije bilo potrebe za sastajanjem što želi i za ubuduće.  

 

Ad.9. Rasprava po izvješćima i usvajanje 

Gosp. Pernar oko izvješća gosp. Peršina, u kojem se daju sve prolazne ocjene, vezano uz klub MCK 97, 

smatra da je klubu uskraćena pomoć za određene vozače koji su iz EU. Razgovorao   s gosp. Papecom 

o tomu, smatra da je šteta što se ne financiraju nastupi istih, oni su još uvijek članovi MX akademije 

MCK 97. Kod MK Karas tima je bio sastanak MX i SX klubova gdje su predloženi članovi komisije za MX 

i SX, smatra da  sve oko MX i SX je preveliko opterećenja za direktora Mioča. Treba djelovati na razvoj 

mladih vozača. Smatra da postoji sukob interesa između članova UO i Odbora za sport, da ne mogu 

biti članovi UO i članovi nižih tijela  Saveza.  

Gosp. Bošković, prema izvješćima i financijskoj realizaciji, čini se da teće med i mlijeko, Ured za 

suzbijanje korupcije je ušao u HMS, ljudi se pozivaju na saslušanja. Nemamo nikakvog obavještenja 

oko svega, zašto je maknut glavni tajnik? Na Noći prvaka u Križevcima je bio incident s Vugrincem, 

nisu pozvana ni 3 dobitnika  europskih medalja iz našeg kluba. 

Gosp. Papec odgovara gosp. Pernaru  da se u načelu slaže s njim, svim nama je isti interes – boljitak 

motociklističkog sporta. 

Gosp. Peršin dodaje vezano uz sukob interesa, svi smo ovdje iz klubova i štitimo interese svoga kluba, 

tako je i u drugim sportovima. Na sljedećem Upravom odboru budemo o istom raspravili i obavijestili 

vas. 

Gosp. Pernar dodaje da bi se neki ljudi htjeli uključiti i predloženi su u komisiju.  

Gđa Suchy obavještava da  se trebaju poštovati pravilnici koje smo donjeli. 

Gosp. Pernar obavještava o trenerskoj licenci koju mu je izdao HMS, pokazao ju je Sportskoj 

inspekciji, ista ne vrijedi, trebao je platiti kaznu. Njegov klub ima ugovor sa stručnom osobom u 

sportu, prof. kineziologije, a na temelju te licence završit će na sudovima.  

Gosp. Peršin obavještava da je na Noći prvaka bio nesporazum, „šum na vezi“. Opisao je što se desilo 

na početku te večeri, ovo nije bio prvi sukob s ocem Vugrincem kojem želi sve najbolje, vrata 

Križevaca su uvijek otvorena. Svi troškovi išli su na teret organizatora, ta 4 čovjeka nisu bila pozvana, 

neki su primili  svoje nagrade na svečanosti na Grobniku.  

Gosp. Pavelić izvještava vezano uz gosp. Laftera , bio je iznenađen, nije znao da je on zaposlenik u 

Savezu s radnim odnosom na neodređeno vrijeme.  Što se tiče Vugrineca trebali bi  više cijeniti ljude 

koji nas predstavljaju na međunarodnoj sceni. Možda je to što su dobili na Grobniku, trebalo biti 

dano u Križevcima. Ako se mogu davati nagrade županima i gradonačelnicima, možemo i onima koji 

nas predstavljaju na EP i SP.  

Gosp. Bošković dodaje da se himna Hrvatske svira i pobjednicima na EP koji su članovi njegova kluba, 

gosp. Papec odgovara da se ne svira himna Hrvatske vozačima koji su iz drugih zemalja, već po 

nacionalnosti.  

Gosp. Kelava dodaje da motocross junior, hrvatski državljanin vozi MX50, vozi Master kids, nije dobio 

nagradu na Noći prvaka.  

Gosp Papec dodaje da bi i klubovi trebali voditi računa isto tako o svojim članovima i obavijestiti 

ukoliko smatraju da trebaju biti na Noći prvaka i dobiti nagradu.  

Gosp. Hranić dodaje da je vozačbio proglašen kao najbolji u disciplini, a bio je tek 3. na MPH, čudite 

se da nemate juniore, zato se i tražila komisija.  
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Gosp. Jagodić smatra de se neke stvari moraju rješavati, on je kao prestavnik vozača razgovarao s 

gosp. Hranićem te zamolio da se sastavi dopis prema UO  i da ga potpišu svi koji su za odluke  u 

dopisu. Nadalje, u UO su četiri čovjeka, Karas, Mioč, Marović i Margetić koji dolaze iz motocrossa. Na 

UO  je donesena odluka da se ne mijenju pravilnici, već da direktori dobiju dva do tri pomoćnika. Isto 

tako da bi se progolasio najbolji u disciplini, nije jedini element da je prvak u svojoj klasi, uzimaju se i 

međnarodni uspjehi kao i drugi parametri.Podsjetio je da kada je došao  u Savez, govorilo se da su 

komisje bez veze i neučinkovite.  

Gosp. Pernar, ne mogu se miješati komisije i savjetodavna tijela, treba plan rada, nemamo nikakvih 

prava.  

Gosp. Peršin je nabrojio tko je u komisijama FIM i FIME.  

  

Nakon rasprave pristupilo se glasovanju oko usvajanja izvješća. 

Skupština je s jednim (1) glasom protiv usvojila izvješća o radu Skupštine i njenih tijela, Odbora za 

sport, Odbora za motociklizam, izvješće o prihodima i rashodima te izvršenju financijskog plana za 

2022. godinu. 

 

Ad.10. Pitanja i prijedlozi 

Gosp. Pogorilć obavještava da se iduće godine slavi 100 godišnjica Saveza, pa pita što se napravilo 

odnosno što se planira oko toga.  

Gosp. Pirc postavlja pitanja startnine vozača u kunama i eurima. Isto je promijenjeno u dodacima.  

Gosp. Marović, izgubili smo jednog čalna NO, daje prijedlog da se izabere novi.  

Gosp. Peršin izvještava da je razgovarao sa gosp. Hrenom iz AMK Oroslavje, dobro bi bilo da je iz istog 

kraja kao i gosp. Pavlina. 

Gosp. Bošković dodaje da gosp. Hrena nitko ne poznaje, nije ovdje, Oroslavje nema vozača niti je 

organizator, predlaže za člana NO gosp. Stjepka Vargu.  

Gosp. Varga se ispričao da zaista nema vremena.  

Gosp. Pavelić izvještava da NO treba imati trećeg člana te predlaže da se što prije pristupi izabiru 

novog člana na način kako je predviđeno Statutom i pravilnicima.  

Gosp. Peršin izvještava da je jedan od zadataka UO  i proslava 100 godišnjice, te da će biti obilježena 

iduće godine. Dodaje da bi mi,  skupštinari trebali razmišljati o podjelama nagrada, dati prijedloge, jer 

smo najpozvaniji za prijedloge. 

Gđa Suchy je izvjestila da smo dobili e-mail (u matrijalima)  od Sportskog učilišta u kojem nas 

obvještavaju da Agencija za strukovno obrazovanje i obrazovanje odraslih od 01.01.2023. ne zaprima 

zahtjeve za verifikaciju novih programa u kojem je i motociklistički sport, sve dok Uprava za sport i 

Ministarstvo turizma i sporta sukladno novim zakonskim propisima ne izradi zajedničke programske 

osnove i standarde kvalifikacija za trenere određenih sportova koje će onda ustanove koristiti za 

izradu Programa osposobljavanja.  

Gosp. Marović dodaje da je stupio s gosp. Vazdarom u kontakt prije pet godina.  

Gosp. Pernar dodaje da ima iskustva s osposobljvanjem trenera i instruktora, svaki klub plaća za svoje 

korisnike.  

Gosp. Pirc dodaje da je to kontraproduktivno za male klubove, hoće se napraviti biznis, daje 

usporedbu s padobranstvom i nekim spotovima u prošlosti.   

Gosp. Došen postavlja pitanje što reći sportskoj inspekcija ako dođe, što poduzeti. 

Gosp. Papec obavještava da neki klubovi imaju ugovore s diplomiranim kineziolozima, što potvrđuje i 

gosp. Margetić te dodaje da će takvi ugovori sigurno još neko vrijeme vrijediti.  

Gosp. Margetić isto tako obavještava da će biti održan sastanak kojeg organizaira HOO vezan uz 

zdravstvene preglede sportaša. HMS će poslati zahtjev prema nadležnom ministarstvu da trajanje 

vrijednosti zdravstvenog pregleda za motocikliste bude godinu dana, obzirom da tako propisuje i 

svjetska motociklilstička federacija.   
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Skupština je završila s radom u 13.15 sati. 
 
 

Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
 

    Ovjerovitelji zapisnika: 

    Miro Papec 

 

     

Srećko  Margetić 


